
Zapis z jedmini vedecke rady 

Fakuityicsnicke a drcvarske tzu v Praze 

konaneho dne 12. brczna 20]4 

Dekan FLO prof. Ing. Marek TurUmi, PhD. privital cleny vedecke rady FLO a seznamil je 
s programem jejiho zascd::mi. Materialy k projednani obddeli clenove predem elektronicky. 

Pritomni: die prezencni listiny 

Oekan FLO informoval 0 zmenach clenstvi ve vedeck6 rade FLO. 

Clenstvi ukoncili: prof. Ing. A. Janecek, OrSc., dr.h.c., doc. lng. J. Oliva, Ph.D., doc. RNOr. 

Tomas Hlasny, PhD., Ing. J. Vojacck, Ing. J. Hrebacka. 

Jmenovani byli novi clenove: doc. Ing. B. Lomsky, esc., doc. Ing. A. Skoupy, e s c. 


Program: 

1) Schvaleni komisi pro SZZ 

Oekan FLO prcdal slovo prodekanovi pro pedagogickou cinnost doc. Ing. J. RemcSovi , Ph.D., 

ktery seznamil cleny VR s navrhem slozeni komisi pro SZZ. 

Oekan FLO mu podekoval a nechal 0 slozeni komisi pro SZZ hlasovat. 


Hlasovimi -
pocct clenu VR: 33 
pfitomno: 28 
pro: 28 
proti: o 
zdrzel se hlasovani: o 
Navrh byl schvalcn. 

2) Projednani Aktualizacc Dlouhodobeho zamcru FLD na rok 2014 

Dekan FLO zduraznil, zc se jedna 0 zisadni material pro poti'eby FLO. 

Strucne zminil jednotlive oblasti - pedagogickou, vedcckovyzkumnou, oblast internacionalizace, 

rozvoje spoluprace s praxi, rozvoj v investicni oblasti a strategii rozvoje lidskych zdroju. 

Dckan pote pozadal 0 namety, pi'ipominky. 


Oiskuse: 

doc Lojka - dotaz na stipendijni fond. Doc. Remes reagoval ~ stipendijni program rna nekolik 

casti, umoznujici vetsi motivaci studentu k praci vcdccke, apod. a studcnti Bc. a Mg. oboru na nej 

reagovali pozitivne. 

Doc. Lojka dille vznesl dotaz, zda sc zvysil pocet studcntll z duvodu implcmcntace noveho 

stipendijniho programu. Doc. Rcmes odpovedel, ze zatim nebylo presne vyhodnoceno, nebot' 

system byl implementovan teprve VI'. 2013. 


Prof. Horacek po!ozil otazku, kolik studcntu pobira prospechove stipendium. Doc. Remes 



reagoval, ie doslo k narustu 0 cca 40 %. Prof. Horacek se dale zajimal, jake jsou zkusenosti 
s manazerskym skolenim vedoucich pracovnikt'L Ockan FLO odpovedel, ze skoleni vedoucich 
pracovniku bylo j iz realizovano. 
Prof. Pichler vznesl dotal. ohledne podpory, resp. uplatneni patentu. Ockan FLD sdelil, ie na CZU 
v Praze i na FLO je patentovy poradce. Nejedna se zatim 0 ziskovou zaleiitost, spise jako PRo 
Doc. Lojka se dale zeptal na proces obhajob diplomovych praci ph SZZ. Doc. Remes informoval, 
ie die SZR CZU a FLO pracuje jedna komise a doslo k prodlouzeni terminu obhajob diplomovych 
praci 0 15 min. 

Dekan FLO podekoval clenum VR za jcjich phpominky a dotazy. Zneni Aktualizace 
Olouhodobcho zameru postoupi kc schvaleni AS FLO CZU v Prazc. 

3) Schvaleni komise pro Nzcni kc jrnenovani profcsorcrn 
Dckan FLO predal slovo prodekanovi pro VaV doc. lng. R. Marusakovi, PhD ., ktery prestaviJ 
navrh komise pro rizeni ke jmenovani profesorem a seznamil cleny VR s vedecko-vyzkumnou, 
publikacni, pedagogickou a ostatni cinnosti uchazcce: 

doc. Ing. Miroslav Svoboda, Ph.D. - povereny fizcnim katcdry ekologie lesa na Fakulte lesnicke 
a drevarske (:ZU v Praze 

Obor jmenovaciho rizeni : Pestovani lesa 

Navrzene slozeni komise pro fizcni kc jmenovani profesorem: 
prcdseda prof. lng. Vilem Podrazsky, esc. IFLO CZU v Prazel 
clcnove prof. Dr. lng. Viliam Pichler ILF TU ve Zvolenu, SRI 

prof. lng. Ousan G6m6ry, OrSc. ILF TU ve Zvolenu, SRI 
prof. lng. laroslav Kobliha, esc. IfLD CZU v Prazcl 
prof. lng. Eduard Bublinec, esc. IPF KU v Ruzombcroku, SRI 

Ockan FLD podekoval prodekanovi pro VaV doc. lng. R. Marusakovi, PhD. a informoval, ze 
material byl projednim na kolegiu d0kana a kolegiu rektora. 

Hlasovani 
pocet elenu VR: 33 
pritomno: 28 
pro: 27 
proti: o 
zdrzel sc hlasovani: I 
Navrh byl schvalen. 

4) habilitacni fizeni - Ing. Ivana Tornaskova, Ph.D. - odborny asistent na katedre 
gcnetiky a fyyziologie lesnich drevin 
FLO CZU v Praze 

Obor habilitace: Dendrologie a ,\:techteni lesnich drevin 

Nazev habilitaeni pracc: Vybrane aspekty fyziologie rosllin v podminkach meniciho se klimatu, 
predevsim zvysene atmostericke koncentrace CO2 



Dckan FLD navrhl hodnotici a scitaci komisi pro habilitacni rizeni Ing. Ivany Tomaskove, Ph.D. 

Navrzene slozen! hodnotici komise: 
prcdseda - prof. Ing. Ludck SiMk, e sc. 
clenove - doc. Ing. Petr Zahradnik, esc. 

doc. Ing. Vaclav Malik, Ph.D. 

Hlasov{mi 
pocet clenu VR: 33 
pritomno: 29 
pro : 26 
proti: o 
zdriel se hlasovani: 3 
Navrh slozeni hodnotici komise byl schvalen. 


Navr:z.ene sloleni sc!taci komjse : 

- prof. log. laroslav Cerveny, esc. 

- doc. Ing. Martin Bohm, Ph.D. 


Hlasovan! 
pocet clenu VR: 33 

pritomno: 29 

pro: 27 

proti : 0 

zdriel sc hlasovani: 2 

Navrh slozeni scitaci komise byl schvaIen. 


Dckan FLD predal slovo predsedovi habilitacni komise prof. Ing. J. Koblihovi, esc. , ktery 

scznamil cleny VR s praci komise a odbornym pusobcnim uchazecky. 

Dekan FLD podekoval predsedovi habilitacni komise a vyzval kandidMku, aby prcdstavila svou 

habilitacni praci. Ta tak v casovem limitu 20 min. ucinila. 


Dckan podekoval habilitantcc a vyzval oponenty k predneseni jejich posudku: 

- RNDr. lana Mala, esc. 

- doc. Ing. Milan Lstiburek, MSc., Ph.D. 

- doc. Ing. Katarina Strelcova, PhD. - za nepritomnou oponentku prednesl oponentsky posudek 


doc. Ing. R. Marusak, PhD. 

Dekan podekoval oponentum a vyzval habilitantku, aby zodpovedelajejich dotazy. 

Dekan FLD se obnitil na cleny VR, zda maji na uchazccku dalsi otazky: prof. Horacek, prof. 
Holusa. 

Potc pozadal uchazecku, aby pfednesla predmisku na h~ma : I,esni ckosystem v centru globainich 
zmcn. Uchazccka tak v limitu 20. min uCinila. 

Dekan FLD uchazccce podekoval a otevrel verejnou rozpravu, v nif vystoupili: prof. Horacek 
doc. Remes, prof. Cermak. 

Dekan uzavrel verejnou rozpravu a mislcdovala ncverejna diskuse. 



Dekan FLD vyzval prcdsedu hodnotici komise prof. Ing. L. Sisaka, esc. , aby prednesl jeji zavery. 

Hodnotici komise doporuCila vedeck6 rade prcdnasku prijmout. 

v ramci nevercjne diskuse dale vystoupili: prof. Kobliha, prof. Horacek, prof. Pichler, prof. 

Turcani. 


Dekan uzavrel nevcrcjnou diskusi a vyzval cil:ny VR k hlasovani. 

Vysledky hlasovani: 

pocet clenu vedeck6 rady ........ .... ... .......... 33 

pocet pritomnych ................. ... ........... ...... 29 

opravneno hlasovat ........ .. ...... .............. .... 29 

pocet odevzdanych hlasu ... ................ .... .. 29 

pocet kladnych hlasu ............ ..... ............ ... 25 

pocet zapornych hlasu .............................. 2 

pocet neplatnych hlasu ............................. 2 


VCdecka rada doporuCila dekanovi FLO postoupeni oclvrhu na jrncnovani lug. Ivany 
Tomaskove, Ph.D. docentem pro obor Dendrologie a slechteni lesnic/l dfevin rektorovi CZU 
v Prazc. 

Dekan FLD po skoncenf hlasovani pozadal clcny VR FLD 0 podminecne schvaleni Ing. Ivany 
Tomaskovc, Ph.D. jako skolitelku pro obor v DSP: Dendrologie a slechteni lesnich drevin. 

Hlasovani 
pocet clenll VR: 33 
pritomno: 29 
pro: 29 
proti: o 
zdrzel se hlasovani: o 
Navrh byl schvalen. 

K bodu ruzne) nebyly ze strany clenu VR zadnc dotazy ci pfipominky. 


Zaverem dekan FLO prof. Ing. M. Turcani, PhD. pripomnel tcrrnin dalSiho zascd.l.ni VR FLO: 

21. kvetna 2014. Podckoval vsem pritomnym za ucast a zasedani VR ukoncil. 

Praha 12.3.2014 

http:zascd.l.ni

